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CTXSeries analog mixer

主要特点
CTX系列是我们专为舞台表演设计的专业调音台。

它有6路、8路、10路、12路、16路可供选择，广

泛应用于酒吧DJ、会议演讲、婚礼现场以及舞台

表演等场合。 
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CTX系列模拟调音台

Product characteristics
CTX series is our professional mixer specially 
designed for stage pe�ormances.�ere are 6 ways, 
8 ways, 10 ways, 12 ways, 16 ways to choose from, 
widely used in bar DJ, conferencespeech, wedding 
scene, stage pe�ormance and other occasions.

产品性能
4路单声道话筒输入，2路立体声输入。每分路设有48V幻象电源独立开关。每分路3段均衡，1路

AUX辅助输出，且每分路设有独立静音按键。内置99种DSP效果，MP3通道设有高中低三段均衡

可调。内置声卡功能，可连接电脑/手机进行直播和录音，带蓝牙和USB录音功能的MP3播放器。

立体声总输出双7段均衡可调，左右立体声输出。

产品参数 Combination parameters

Product pe�ormance
It has 4 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with an independent 48V 
phantom power switch. Each channel has a 3-band equalizer, 1 AUX auxilia� output, and an independent 
mute button. It has 99 built-in DSP e�ects, and the MP3 channel has adjustable high, medium and low 
three-band equalization. It has a built-in sound card function, which can be connected to a computer or 
mobile phone for live streaming and recording. It is an MP3 player with Bluetooth and USB recording 
functions. �e stereo total output has dual 7-band equalization adjustment and left and right stereo output. 

Six-channel pure console: CTX-6 
六路纯台: CTX-6

Phantom Power Switch
Suppo� condensermicrophone /
dynamic microphone



CTXSeries analog mixer

主要特点
CTX系列是我们专为舞台表演设计的专业调音台。

它有6路、8路、10路、12路、16路可供选择，广

泛应用于酒吧DJ、会议演讲、婚礼现场以及舞台

表演等场合。 
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CTX系列模拟调音台

Product characteristics
CTX series is our professional mixer specially 
designed for stage pe�ormances.�ere are 6 ways, 
8 ways, 10 ways, 12 ways, 16 ways to choose from, 
widely used in bar DJ, conferencespeech, wedding 
scene, stage pe�ormance and other occasions.

产品性能
6路单声道话筒输入，2路立体声输入。每分路设有48V幻象电源独立开关。每分路3段均衡，1路

AUX辅助输出，且每分路设有独立静音按键。内置99种DSP效果，MP3通道设有高中低三段均衡

可调。内置声卡功能，可连接电脑/手机进行直播和录音，带蓝牙和USB录音功能的MP3播放器。

立体声总输出双7段均衡可调，左右立体声输出。

Product pe�ormance
It has 6 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with an independent 48V 
phantom power switch. Each channel has a 3-band equalizer, 1 AUX auxilia� output, and an independent 
mute button. It has 99 built-in DSP e�ects, and the MP3 channel has adjustable high, medium and low 
three-band equalization. It has a built-in sound card function, which can be connected to a computer or 
mobile phone for live streaming and recording. It is an MP3 player with Bluetooth and USB recording 
functions. �e stereo total output has dual 7-band equalization adjustment and left and right stereo output. 

Eight-channel pure console: CTX-8 
八路纯台: CTX-8

产品参数 Combination parameters



CTXSeries analog mixer

主要特点
CTX系列是我们专为舞台表演设计的专业调音台。

它有6路、8路、10路、12路、16路可供选择，广

泛应用于酒吧DJ、会议演讲、婚礼现场以及舞台

表演等场合。 
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CTX系列模拟调音台

Product characteristics
CTX series is our professional mixer specially 
designed for stage pe�ormances.�ere are 6 ways, 
8 ways, 10 ways, 12 ways, 16 ways to choose from, 
widely used in bar DJ, conferencespeech, wedding 
scene, stage pe�ormance and other occasions.

产品性能
8路单声道话筒输入，2路立体声输入。每分路设有48V幻象电源独立开关。每分路3段均衡，1路

AUX辅助输出，且每分路设有独立静音按键。内置99种DSP效果，MP3通道设有高中低三段均衡

可调。内置声卡功能，可连接电脑/手机进行直播和录音，带蓝牙和USB录音功能的MP3播放器。

立体声总输出双7段均衡可调，左右立体声输出。

Product pe�ormance
It has 8 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with an independent 48V 
phantom power switch. Each channel has a 3-band equalizer, 1 AUX auxilia� output, and an independent 
mute button. It has 99 built-in DSP e�ects, and the MP3 channel has adjustable high, medium and low 
three-band equalization. It has a built-in sound card function, which can be connected to a computer or 
mobile phone for live streaming and recording. It is an MP3 player with Bluetooth and USB recording 
functions. �e stereo total output has dual 7-band equalization adjustment and left and right stereo output. 

Ten-channel pure console: CTX-10 
十路纯台: CTX-10

产品参数 Combination parameters



CTXSeries analog mixer

主要特点
CTX系列是我们专为舞台表演设计的专业调音台。

它有6路、8路、10路、12路、16路可供选择，广

泛应用于酒吧DJ、会议演讲、婚礼现场以及舞台

表演等场合。 
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CTX系列模拟调音台

Product characteristics
CTX series is our professional mixer specially 
designed for stage pe�ormances.�ere are 6 ways, 
8 ways, 10 ways, 12 ways, 16 ways to choose from, 
widely used in bar DJ, conferencespeech, wedding 
scene, stage pe�ormance and other occasions.

产品性能
10路单声道话筒输入，2路立体声输入。每分路设有48V幻象电源独立开关。每分路3段均衡，1路

AUX辅助输出，且每分路设有独立静音按键。内置99种DSP效果，MP3通道设有高中低三段均衡

可调。内置声卡功能，可连接电脑/手机进行直播和录音，带蓝牙和USB录音功能的MP3播放器。

立体声总输出双7段均衡可调，左右立体声输出。

Product pe�ormance
It has 10 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with an independent 48V 
phantom power switch. Each channel has a 3-band equalizer, 1 AUX auxilia� output, and an independent 
mute button. It has 99 built-in DSP e�ects, and the MP3 channel has adjustable high, medium and low 
three-band equalization. It has a built-in sound card function, which can be connected to a computer or 
mobile phone for live streaming and recording. It is an MP3 player with Bluetooth and USB recording 
functions. �e stereo total output has dual 7-band equalization adjustment and left and right stereo output. 

Twelve-channel pure console: CTX-12
十路纯台: CTX-12

产品参数 Combination parameters



CTXSeries analog mixer

主要特点
CTX系列是我们专为舞台表演设计的专业调音台。

它有6路、8路、10路、12路、16路可供选择，广

泛应用于酒吧DJ、会议演讲、婚礼现场以及舞台

表演等场合。 
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CTX系列模拟调音台

Product characteristics
CTX series is our professional mixer specially 
designed for stage pe�ormances.�ere are 6 ways, 
8 ways, 10 ways, 12 ways, 16 ways to choose from, 
widely used in bar DJ, conferencespeech, wedding 
scene, stage pe�ormance and other occasions.

产品性能
14路单声道话筒输入，2路立体声输入。每分路设有48V幻象电源独立开关。每分路3段均衡，1路

AUX辅助输出，且每分路设有独立静音按键。内置99种DSP效果，MP3通道设有高中低三段均衡

可调。内置声卡功能，可连接电脑/手机进行直播和录音，带蓝牙和USB录音功能的MP3播放器。

立体声总输出双7段均衡可调，左右立体声输出。

Product pe�ormance
It has 14 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with an independent 48V 
phantom power switch. Each channel has a 3-band equalizer, 1 AUX auxilia� output, and an independent 
mute button. It has 99 built-in DSP e�ects, and the MP3 channel has adjustable high, medium and low 
three-band equalization. It has a built-in sound card function, which can be connected to a computer or 
mobile phone for live streaming and recording. It is an MP3 player with Bluetooth and USB recording 
functions. �e stereo total output has dual 7-band equalization adjustment and left and right stereo output. 

Sixteen-channel pure console: CTX-16
十六路纯台: CTX-16

产品参数 Combination parameters



CFSeries analog mixer

主要特点
CF系列是我司精心设计的专业调音台，专门用于舞

台表演。它提供8通道、12通道、16通道和24通道

的选择。这款调音台广泛适用于各种场景，例如酒

吧的DJ表演、会议发言、婚礼现场以及其他舞台表

演场合。 
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CF系列模拟调音台

Product characteristics
�e CF series is a professional mixer meticulously 
designed by our company speci�cally for stage 
pe�ormances. It o�ers options of 8 channels, 
12 channels, 16 channels, and 24 channels. �is 
mixer is widely applicable in various scenarios, such 
as in bars for DJing, during conference speeches, 
at wedding scenes, and for other stage pe�ormance
occasions.

产品性能
8路单声道话筒输入，2路立体声输入。每分路四段均衡，分路音调带中音扫频EQ可调。立体声输

出，四路AUX辅助输出。双99DSP效果器，效果可加入到辅助输出，总输出双7段均衡可调。每分

路带48V幻象电源独立开关以及静音功能、监听带LED灯显示。带蓝牙和录音功能的MP3播放器。

净机尺寸：48*13*47.5cm      净重：7.5kg  

Product pe�ormance
�e device features 8 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with 4-band 
equalization, and the channel tone comes with a sweepable mid-frequency EQ for adjustment. It o�ers 
stereo output and 4 AUX auxilia� outputs. �ere are dual 99DSP e�ectors, and the e�ects can be added to 
the auxilia� outputs. �e main output has dual 7-band equalization for adjustment. Each channel is 
provided with an independent switch for 48V phantom power, a mute function, and monitoring with LED 
light display. It also includes an MP3 player with Bluetooth and recording functions.
Mixer size: 48*13*47.5cm             Net weight: 7.5kg

CF-10

Phantom Power Switch
Suppo� condensermicrophone /
dynamic microphone

产品参数 Combination parameters



CFSeries analog mixer

主要特点
CF系列是我司精心设计的专业调音台，专门用于舞

台表演。它提供8通道、12通道、16通道和24通道

的选择。这款调音台广泛适用于各种场景，例如酒

吧的DJ表演、会议发言、婚礼现场以及其他舞台表

演场合。 
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CF系列模拟调音台

Product characteristics
�e CF series is a professional mixer meticulously 
designed by our company speci�cally for stage 
pe�ormances. It o�ers options of 8 channels, 
12 channels, 16 channels, and 24 channels. �is 
mixer is widely applicable in various scenarios, such 
as in bars for DJing, during conference speeches, 
at wedding scenes, and for other stage pe�ormance
occasions.

产品性能
12路单声道话筒输入，2路立体声输入。每分路四段均衡，分路音调带中音扫频EQ可调。立体声输

出，四路AUX辅助输出。双99DSP效果器，效果可加入到辅助输出，总输出双7段均衡可调。每分

路带48V幻象电源独立开关以及静音功能、监听带LED灯显示。带蓝牙和录音功能的MP3播放器。

净机尺寸：60*13*47.5cm      净重：8.7kg  

Product pe�ormance
�e device features 12 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with 4-band 
equalization, and the channel tone comes with a sweepable mid-frequency EQ for adjustment. It o�ers 
stereo output and 4 AUX auxilia� outputs. �ere are dual 99DSP e�ectors, and the e�ects can be added to 
the auxilia� outputs. �e main output has dual 7-band equalization for adjustment. Each channel is 
provided with an independent switch for 48V phantom power, a mute function, and monitoring with LED 
light display. It also includes an MP3 player with Bluetooth and recording functions.
Mixer size：60*13*47.5cm             Net weight：8.7kg

CF-14

产品参数 Combination parameters



CFSeries analog mixer

主要特点
CF系列是我司精心设计的专业调音台，专门用于舞

台表演。它提供8通道、12通道、16通道和24通道

的选择。这款调音台广泛适用于各种场景，例如酒

吧的DJ表演、会议发言、婚礼现场以及其他舞台表

演场合。 
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CF系列模拟调音台

Product characteristics
�e CF series is a professional mixer meticulously 
designed by our company speci�cally for stage 
pe�ormances. It o�ers options of 8 channels, 
12 channels, 16 channels, and 24 channels. �is 
mixer is widely applicable in various scenarios, such 
as in bars for DJing, during conference speeches, 
at wedding scenes, and for other stage pe�ormance
occasions.

产品性能
16路单声道话筒输入，2路立体声输入。每分路四段均衡，分路音调带中音扫频EQ可调。立体声输

出，四路AUX辅助输出。双99DSP效果器，效果可加入到辅助输出，总输出双7段均衡可调。每分

路带48V幻象电源独立开关以及静音功能、监听带LED灯显示。带蓝牙和录音功能的MP3播放器。

净机尺寸：72*13*47.5cm      净重：10.5kg  

Product pe�ormance
�e device features 16 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with 4-band 
equalization, and the channel tone comes with a sweepable mid-frequency EQ for adjustment. It o�ers 
stereo output and 4 AUX auxilia� outputs. �ere are dual 99DSP e�ectors, and the e�ects can be added to 
the auxilia� outputs. �e main output has dual 7-band equalization for adjustment. Each channel is 
provided with an independent switch for 48V phantom power, a mute function, and monitoring with LED 
light display. It also includes an MP3 player with Bluetooth and recording functions.
Mixer size：72*13*47.5cm             Net weight：10.5kg

CF-18

产品参数 Combination parameters



CFSeries analog mixer

主要特点
CF系列是我司精心设计的专业调音台，专门用于舞

台表演。它提供8通道、12通道、16通道和24通道

的选择。这款调音台广泛适用于各种场景，例如酒

吧的DJ表演、会议发言、婚礼现场以及其他舞台表

演场合。 
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CF系列模拟调音台

Product characteristics
�e CF series is a professional mixer meticulously 
designed by our company speci�cally for stage 
pe�ormances. It o�ers options of 8 channels, 
12 channels, 16 channels, and 24 channels. �is 
mixer is widely applicable in various scenarios, such 
as in bars for DJing, during conference speeches, 
at wedding scenes, and for other stage pe�ormance
occasions.

产品性能
24路单声道话筒输入，2路立体声输入。每分路四段均衡，分路音调带中音扫频EQ可调。立体声输

出，四路AUX辅助输出。双99DSP效果器，效果可加入到辅助输出，总输出双7段均衡可调。每分

路带48V幻象电源独立开关以及静音功能、监听带LED灯显示。带蓝牙和录音功能的MP3播放器。

净机尺寸：84*13*47.5cm      净重：11.85kg  

Product pe�ormance
�e device features 24 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with 4-band 
equalization, and the channel tone comes with a sweepable mid-frequency EQ for adjustment. It o�ers 
stereo output and 4 AUX auxilia� outputs. �ere are dual 99DSP e�ectors, and the e�ects can be added to 
the auxilia� outputs. �e main output has dual 7-band equalization for adjustment. Each channel is 
provided with an independent switch for 48V phantom power, a mute function, and monitoring with LED 
light display. It also includes an MP3 player with Bluetooth and recording functions.
Mixer size：84*13*47.5cm             Net weight：11.85kg

CF-26

Dual 99 DSP e�ectsDual 99 DSP e�ects
Dual 7 band EQ in main outputDual 7 band EQ in main output
Dual 99 DSP e�ects
Dual 7 band EQ in main output

产品参数 Combination parameters



CMSeries analog mixer

主要特点
CM系列是我们公司专为舞台表演设计的专业调音台。

它的所有通道都具备48伏幻象电源，并内置24种数字

信号处理(DSP)效果。CM系列非常适合酒吧的DJ表演、

会议演讲、婚礼音响系统以及现场舞台演出，它能为专

业应用提供纯净的音质和多样的功能。 
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CM系列模拟调音台

Product characteristics
�e CM Series is a professional mixer engineered by 
our company for stage pe�ormances. It features 
48V phantom power across all channels and 24 
built-in DSP e�ects. Ideal for bar DJ sets, conference 
presentations, wedding sound systems, and live 
stage shows, the CM Series delivers pristine audio 
quality and versatile functionality for professional 
applications.

产品性能
6单声道话筒输入，两路立体声输入。每分路带48V幻象电源独立开关，且每分路三段均衡和独立

静音按键。左右两路主声输出，两路AUX辅助输出，FX效果加入到AUX辅助输出，两路编组输出。

总输出7段均衡可调，均衡带EQ开关。32位效果器，带24种DSP效果，每种效果单独可调。内置声

卡功能，带蓝牙和录音功能的MP3播放器，可通过数据线连接手机或者电脑。

Product pe�ormance
�ere are 6 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with an independent 
48V phantom power switch, and each channel has a three-band equalizer and an independent mute button. 
�ere are two main sound outputs on the left and right, two AUX auxilia� outputs. �e FX e�ects can be 
added to the AUX auxilia� outputs, and there are two group outputs. �e total output has a 7-band 
equalizer that can be adjusted, and the equalizer is equipped with an EQ switch. It has a 32-bit e�ector with 
24 kinds of DSP e�ects, and each e�ect can be adjusted individually. It has a built-in sound card function, an 
MP3 player with Bluetooth and recording functions, and can be connected to mobile phones or computers 
via a data cable. 

CM-8

产品参数 Combination parameters



CMSeries analog mixer

主要特点
CM系列是我们公司专为舞台表演设计的专业调音台。

它的所有通道都具备48伏幻象电源，并内置24种数字

信号处理(DSP)效果。CM系列非常适合酒吧的DJ表演、

会议演讲、婚礼音响系统以及现场舞台演出，它能为专

业应用提供纯净的音质和多样的功能。 
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CM系列模拟调音台

Product characteristics
�e CM Series is a professional mixer engineered by 
our company for stage pe�ormances. It features 
48V phantom power across all channels and 24 
built-in DSP e�ects. Ideal for bar DJ sets, conference 
presentations, wedding sound systems, and live 
stage shows, the CM Series delivers pristine audio 
quality and versatile functionality for professional 
applications.

产品性能
10单声道话筒输入，两路立体声输入。每分路带48V幻象电源独立开关，且每分路三段均衡和独立

静音按键。左右两路主声输出，两路AUX辅助输出，FX效果加入到AUX辅助输出，两路编组输出。

总输出7段均衡可调，均衡带EQ开关。32位效果器，带24种DSP效果，每种效果单独可调。内置声

卡功能，带蓝牙和录音功能的MP3播放器，可通过数据线连接手机或者电脑。

Product pe�ormance
�ere are 10 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with an independent 
48V phantom power switch, and each channel has a three-band equalizer and an independent mute button. 
�ere are two main sound outputs on the left and right, two AUX auxilia� outputs. �e FX e�ects can be 
added to the AUX auxilia� outputs, and there are two group outputs. �e total output has a 7-band 
equalizer that can be adjusted, and the equalizer is equipped with an EQ switch. It has a 32-bit e�ector with 
24 kinds of DSP e�ects, and each e�ect can be adjusted individually. It has a built-in sound card function, an 
MP3 player with Bluetooth and recording functions, and can be connected to mobile phones or computers 
via a data cable. 

CM-12

产品参数 Combination parameters



CMSeries analog mixer

主要特点
CM系列是我们公司专为舞台表演设计的专业调音台。

它的所有通道都具备48伏幻象电源，并内置24种数字

信号处理(DSP)效果。CM系列非常适合酒吧的DJ表演、

会议演讲、婚礼音响系统以及现场舞台演出，它能为专

业应用提供纯净的音质和多样的功能。 
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CM系列模拟调音台

Product characteristics
�e CM Series is a professional mixer engineered by 
our company for stage pe�ormances. It features 
48V phantom power across all channels and 24 
built-in DSP e�ects. Ideal for bar DJ sets, conference 
presentations, wedding sound systems, and live 
stage shows, the CM Series delivers pristine audio 
quality and versatile functionality for professional 
applications.

产品性能
10单声道话筒输入，两路立体声输入。每分路带48V幻象电源独立开关，且每分路三段均衡和独立

静音按键。左右两路主声输出，两路AUX辅助输出，FX效果加入到AUX辅助输出，两路编组输出。

总输出7段均衡可调，均衡带EQ开关。32位效果器，带24种DSP效果，每种效果单独可调。内置声

卡功能，带蓝牙和录音功能的MP3播放器，可通过数据线连接手机或者电脑。

Product pe�ormance
�ere are 10 mono microphone inputs and 2 stereo inputs. Each channel is equipped with an independent 
48V phantom power switch, and each channel has a three-band equalizer and an independent mute button. 
�ere are two main sound outputs on the left and right, two AUX auxilia� outputs. �e FX e�ects can be 
added to the AUX auxilia� outputs, and there are two group outputs. �e total output has a 7-band 
equalizer that can be adjusted, and the equalizer is equipped with an EQ switch. It has a 32-bit e�ector with 
24 kinds of DSP e�ects, and each e�ect can be adjusted individually. It has a built-in sound card function, an 
MP3 player with Bluetooth and recording functions, and can be connected to mobile phones or computers 
via a data cable. 

CM-16

产品参数 Combination parameters



TCPSeries analog mixer

主要特点
TCP 系列是我们公司专门为舞台设计的专业调音台。它

有 4 路和 6 路可供选择。内置专业混响效果，对演唱效

果进行精细处理，配备高中低音调节旋钮，拥有高品质

的三段音调。可与多种设备兼容。广泛应用于酒吧 DJ 

表演、会议发言、婚礼现场以及舞台表演等场合。

13

TCP系列模拟调音台

Product characteristics
TCP series is a professional mixer show specially 
designed for the stage by our company. �ere are 4 
routes and 6 routes to choose from. Built-in 
professional reverb e�ect, delicate singing e�ect 
processing,High school bass adjustment knob, high 
quality three segment tone. Compatible with 
multiple devices.Widely used in bar DJ, conference 
speech, wedding scene, stage pe�ormance and 
other occasions.

产品性能
2路多功能接口支持平衡和不平衡输入，2路立体声输入。多功能MP3播放器带录音和蓝牙功能，带

有USB接口和手机/电脑接口。内置声卡功能可连接手机或者电脑进行网络直播/录音，每分路三段

均衡。带6种声卡特效，24种DSP效果，每种效果单独可调。

Product pe�ormance
�e device features 2 multi-functional inputs suppo�ing both balanced and unbalanced signals, along with 
2 stereo inputs. It includes a versatile MP3 player with recording capabilities, Bluetooth connectivity, USB 
inte�ace, and dedicated po�s for mobile devices/computers. �e built-in sound card enables live 
streaming/recording when connected to sma�phones or computers. Each channel is equipped with 3-band
 EQ. �ere are 6 sound card e�ects and 24 DSP e�ects, all individually adjustable.

TCP-4

产品参数 Combination parameters



TCPSeries analog mixer

主要特点
TCP 系列是我们公司专门为舞台设计的专业调音台。它

有 4 路和 6 路可供选择。内置专业混响效果，对演唱效

果进行精细处理，配备高中低音调节旋钮，拥有高品质

的三段音调。可与多种设备兼容。广泛应用于酒吧 DJ 

表演、会议发言、婚礼现场以及舞台表演等场合。

13

TCP系列模拟调音台

Product characteristics
TCP series is a professional mixer show specially 
designed for the stage by our company. �ere are 4 
routes and 6 routes to choose from. Built-in 
professional reverb e�ect, delicate singing e�ect 
processing,High school bass adjustment knob, high 
quality three segment tone. Compatible with 
multiple devices.Widely used in bar DJ, conference 
speech, wedding scene, stage pe�ormance and 
other occasions.

产品性能
4路多功能接口支持平衡和不平衡输入，2路立体声输入。多功能MP3播放器带录音和蓝牙功能，带

有USB接口和手机/电脑接口。内置声卡功能可连接手机或者电脑进行网络直播/录音，每分路三段

均衡。带6种声卡特效，24种DSP效果，每种效果单独可调。

Product pe�ormance
�e device features 4 multi-functional inputs suppo�ing both balanced and unbalanced signals, along with 
2 stereo inputs. It includes a versatile MP3 player with recording capabilities, Bluetooth connectivity, USB 
inte�ace, and dedicated po�s for mobile devices/computers. �e built-in sound card enables live 
streaming/recording when connected to sma�phones or computers. Each channel is equipped with 3-band
 EQ. �ere are 6 sound card e�ects and 24 DSP e�ects, all individually adjustable.

TCP-6

产品参数 Combination parameters



广州市智泓电子有限公司
Aa1 Technology Electronic Co., Limited
电话 Phone: +8620-3473-9857; +8620-3473-9957
传真 Fax: +8620-3105-2198
邮箱 Email: info@aa1audio.com； tracyli@aa1audio.com

邮编 Postcode: 511483
地址: 广州市番禺区沙湾镇龙湾村龙古路22号之五
Address: No.22, Longgu road, Longwan, Shawan town,Panyu, Guangzhou, China

网址 Website: www.chordiosoundsystem.com     www.aa1audio.com     www.chordio-tech.com
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